
Hei. Kan de vere grei å leggje denne på sak 22/317?

Mvh

Svein Arne Vågane
landbruk

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Tone Selmer Skuggevik <Tone.Skuggevik@modalen.kommune.no>
Sendt: tirsdag 15. november 2022 09:06
Til: Svein Arne Vågane <svein.arne.vagane@alver.kommune.no>
Kopi: Jan Eirik Nottveit <janeiriknott@hotmail.no>; Laila Bjørge 
<laila.bjorge@alver.kommune.no>
Emne: VS: KOMMENTARER TIL DEKNING AV UTGIFTER TIL NØDVENDIG ARBEID PÅ 
NAUSTBAKKE OG BEKK VED NAUSTBAKKE PÅ NOTTVEIT

Hei  Svein Arne!

Fint om du vurdere denne informasjonen som vi har fått oversendt frå Jan 
Eirik Nøttveit.
Se under.

Vennleg helsing
 
 
Tone Selmer Skuggevik
Teknisk sjef /Sivilarkitekt
Modalen kommune
tone.selmer.skuggevik@modalen.kommune.no  
Tlf 56 59 90 06 Mob 920 43 233

Modalen kommune | 5732 MODALEN|Tel: 56 59 90 00 | Dir: 56 59 90 06 |Mob: 
920 43 233

-----Opphavleg melding-----
Frå: Tone Selmer Skuggevik
Send: tirsdag 15. november 2022 09:03
Til: Jan Eirik Nottveit <janeiriknott@hotmail.no>
Emne: SV: KOMMENTARER TIL DEKNING AV UTGIFTER TIL NØDVENDIG ARBEID PÅ 
NAUSTBAKKE OG BEKK VED NAUSTBAKKE PÅ NOTTVEIT

Hei !

Takk for oversendt informasjon.
Eg sender dette vidare til sakshandsamar Svein Arne Vågane.

Vennleg helsing
 
 
Tone Selmer Skuggevik
Teknisk sjef /Sivilarkitekt
Modalen kommune
tone.selmer.skuggevik@modalen.kommune.no  



Tlf 56 59 90 06 Mob 920 43 233

Modalen kommune | 5732 MODALEN|Tel: 56 59 90 00 | Dir: 56 59 90 06 |Mob: 
920 43 233

-----Opphavleg melding-----
Frå: Jan Eirik Nottveit <janeiriknott@hotmail.no>
Send: mandag 14. november 2022 23:20
Til: Tone Selmer Skuggevik <Tone.Skuggevik@modalen.kommune.no>
Emne: KOMMENTARER TIL DEKNING AV UTGIFTER TIL NØDVENDIG ARBEID PÅ 
NAUSTBAKKE OG BEKK VED NAUSTBAKKE PÅ NOTTVEIT

Hei Tone

Fikk ikke noe kontakt med Svein Arne Vågene.
Jeg oppdaget via Modalen Kommune sin postliste at det er søkt om penger 
til naustbakke og bekk sikring på Nottveit.

Jeg holder mye til på Nottveit, både før raset gikk og etterpå.
Når jeg leser denne søknaden blir jeg litt forundret.

Jeg har bilder fra området her, både før og etter raset gikk.
Bekken var som den er i dag ovenfor hvor det har vært maskin arbeide., 
flere år før raset gikk, så her er ikke noe forandring i det aktuelle 
området etter at raset gikk.
Det viser på vegetasjonen inder aktuelle området også.
Når det gjelder naustbakken ble også denne rasert lenge før raset gikk.
Her har det vært både små og store gravemaskiner i arbeid og gravet i 
årene før raset gikk.
Det har også vert utført et større sprengningsarbeide i strandsona her av 
søker før raset gikk, dette vises også på bilder.
Naustbakke fikk også her store skader av tunge gravemaskiner som ødela den 
naturlige bakken mot fjæra.

Det har heller aldri vært noen kjørevei bort til naustbakken på Nottveit.
Det er noe søker har forsøkt  seg på via fjæra i noen år med 
tohjulstraktor.
Det ble da også gravet i flodmålet’’strandsonen’’ på naustbakken for og 
kunne kjøre der med tohjulstraktor.
Allerede etter den gravingen i naustbakken flere år før raset gikk, var 
fet et faktum at naustbakken fikk skader i strandsona.

Kloppa som gikk over bekken har aldri vert benytter til noe som helst 
kjøretøy før søker kom med tohjulstraktor og skulle ha den bort i garasjen 
som ble bygget bak på nøstet i ettertid. Det var kun gangsti bort over 
kloppa før raset gikk.
Søker forsøkte med gravemaskiner og forandre kloppa til ei kloppe som var 
kjørbar med tohjulstraktor. Men det ble et misslykket prosjekt som kun 
gjorde at vannet fra bekk begynte og grave i fundamentene til kloppa og 
gjorde skade på grunn i området.

Nå som det mer eller mindre er bygget motorveg bort til nøstene etter 
raset gikk, og nøst tomta på sørsida er fyllt opp med masser for veg til 



nøstene, og det i tillegg er lagt jord i fjæra til langt under flodmålet 
blir det selvsagt utvasking av jord. Det sier seg selv er ut dårlig utført 
jobb.
Denne jobben må gjøres mrd buffert masser mot sjø, som vil få naturlig 
groe over tid. Og uke dekket jordskråning som i dag, som er en dårlig 
løsning.
Denne jobben kan gjøres for noen titusener kroner., og etter min mening 
ikke betales av skattebetalernes penger, men av nøste eiere selv.

Det har heller aldri vert parkeringsplasser i det aktuelle området der 
flodbølgen traff.
Det ble for noen år siden forhandlet frem 4 parkeringsplasser til hytte 
folk, på en sidesti som går bortover til noen hytter. Men benyttes som 
kjørevei i dag.
Og disse parkeringsplassene var ikke berørt av flodbølgen.

Jeg føler virkelig at her er det skrevet med store ord i en søknad om 
stønad til utførelse av arbeid som slett ikke har mye med ras og flodbølge 
og gjøre.
Og den bør i høyeste grad ikke bli innvilget.

Du Tone får kanskje informert dette til saksbehandler om dette før det 
blir tatt noe standpunkt i saken.
Jeg føler virkelig at jeg må få sagt i fra med litt info her.

Mvh
Jan Eirik Nottveit


